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NVO un sabiedrības pārstāvju pozīcija par aktuālo jomā 

Kārlis Grīnbergs (Passive House Latvija): 

o Uzsver izglītības nozīmi ilgtspējīgas attīstības kontekstā. 

o Raksturo, ka Latvijā IAM jomā virzās uz priekšu, piemēram, likumos ierakstot tādus 

mērķus  kā energoefektivitātes uzlabošana un tmldz. 

o Kā izaicinājumu min, ka Latvijā cilvēkiem trūkst kompetences, ka IAM mērķi ir 

paredzēti pašiem sev nevis kādai abstraktai Eiropai vai kādam citam. Nepieciešams 

veicināt izpratni un izglītību par tiem.  

o Izglītošana, jāsāk ar bērniem, kā arī jāfokusējas uz zaļās domāšanas veicināšanu, kas 

ir arī kā mehānisms, lai nogādātu IAM idejas arī  līdz ģimenēm, mājām. 

o Profesionālajā jomā novērojams, ka, piemēram, inženieri dzīvo pēc pagātnes prakses 

un nozarei pietrūkst grūdiena ilgtspējīgai attīstībai - nav spiediena no sabiedrības vai 

citām nozarēm. 

o Jānodrošina ilgtspējīgas attīstības izglītība profesionālās izglītības līmenī, jāattīsta 

noteiktas kompetences, lai nākamajiem profesionālā darba darītājiem būtu 

izveidojusies izpratne par ilgtspējību. 

o Valstij un pašvaldībām jākalpo par piemēru ilgtspējīgai attīstībai – nedrīkst notikt 

izvairīšanās, nedrīkst parādīties finanšu vai zināšanu trūkums.  

o Jaunuzņemēju iespēja ir fokuss uz zaļo enerģiju, nozarē finansējums ir pieejams, 

taču nepieciešamas idejas. Tā ir iespēja Latvijas uzņēmējiem attīstīties, un atbalsts 

jaunuzņemējiem ir patiesi liels. 

 

 


